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Ceremonia a fost 
onorată de prezența 
subprefecților Costin Ale-
xandru Ojog și Andrei 
Scutelnicu, a lui Hubert 
Thuma, președintele Con-
siliului Județean Ilfov, pre-
cum și a senatorului Nico-
leta Pauliuc și a foștilor 
miniștri Radu Berceanu și 
Anca Boagiu.

Prefectul Simona Ne-
culae a prezentat încheie-

rea pronunțată de Jude-
cătoria Buftea privind va-
lidarea mandatelor con-
silierilor locali aleși, după 
cum urmează: 1. Oprea 
Elena-Lumința (PNL), 2. 
Mușat Marian Bogdan 
(PNL), 3. Vișinescu Mihai-
Alin (PNL), 4. Grigore Ma-
rian Dan (candidat inde-
pendent), 5. Mihai Dumi-
tru (PSD), 6. Stan Nico-
lae (PSD), 7. Ioniță Geor-

ge (PSD), 8. Stan Adri-
an (PSD), 9. Toma Nichi-
ta (PSD), 10. Drăjnea-
nu Radu (PSD), 11. Oan-
cea  Marian (PSD). Au fost 
invalidate mandatele de 
consilieri locali pentru: 
1. Anghel Mihai (PNL), 
2. Manolache George-
ta (PNL), 3. Crețu Valen-
tin (PNL), 4. Neagu Ovi-
diu (PNL), locurile acesto-
ra urmând a fi ocupate de 
supleanți. 

În ordine alfabetică, 
consilierii aleși și validați 
de Judecătorie au depus 
jurământul, cu mâna pe 
Biblie și pe Constituția Ro-
mâniei, iar după ce Consi-
liul Local Snagov a fost de-
clarat legal constituit, pri-
marul ales, Anghel Mihai 
(PNL), validat de instanță 
prin hotărâre definitivă, a 
depus, la rândul său, jură-
mântul de credință.

Prefectul le-a comuni-

cat aleșilor că au obligația 
ca în 30 de zile să depună 
declarațiile de avere și de 
interese și să se informeze 
cu privire la starea de in-
compatibilitate, apoi a dat 
cuvântul senatoarei PNL 
Nicoleta Pauliuc. Aceasta 
i-a felicitat pe aleșii locali, 
menționând că momen-
tul învestirii vine cu multe 
provocări și oportunități. 
”Sunt sigură că făcând o 
echipă atât de frumoa-
să cu colegii dvs. și,  de 
ce nu, cu toți cei care v-
au votat, v-au susținut și 
chiar și cu cei care nu v-
au susținut, vor realiza 
că sunteți cea mai bună 
opțiune și veți crește ca-
litatea vieții în localitatea 
Snagov. Crezul meu în po-
litică este că atunci când 
faci politică cu sufletul, cei 
cu care interacționezi vor 
empatiza cu tine, vor ve-
dea că ești credibil, auten-

tic și te vor urma, chiar da-
că de multe ori drumul es-
te mai greu, știind și având 
încredere în tine că unde-
va, acolo, vei ajunge la 
luminiță, la capătul tune-
lului. (...)”, a declarat se-
natoarea Nicoleta Pauliuc.

La final, și prefec-
tul Simona Neculae a 
transmis felicitări prima-

rului și Consiliului Local, 
exprimându-și speranța 
că aceștia vor rămâne 
aproape de comunitate 
și de nevoile oamenilor. 
”Sunt convinsă că, atunci 
când veți lua decizii, veți 
consulta comunitatea și 
veți fi alături de cetățeni, 
așa cum ați afirmat as-
tăzi”, a declarat prefectul. 

EVENIMENT

Primarul Mihai Anghel și consilierii locali, 
în fața unui nou mandat pentru Snagov

Luni, 28 octombrie, la ora 17.00, consilierii 
aleși în comuna Snagov  au fost convocați, 
prin ordinul prefectului județului Ilfov, Simona 
Neculae, pentru ceremonia de constituire 
a Consiliului Local Snagov. Cu acest prilej, 
prefectul a anunțat că numărul consilierilor 
locali stabilit pentru CL Snagov este 15. În 
conformitate cu procedurile legale, ședința 
a fost condusă de către decanul de vârstă al 
consilierilor locali - Toma Nichita, ajutat de doi 
cei mai tineri consilieri.

Cristina NEDELCU

Deputatul Daniel Gheorghe a subliniat importanța 
începerii unui nou mandat pentru administrația 
comunei Snagov, despre care a spus că ”este o 
localitate cu un mare potențial și trebuie foarte bine 
să înțelegem că în fiecare localitate din Ilfov există un 
anumit tipar de dezvoltare, există o anumită structură 
socio-economică și anumite oportunități care pot 
fi puse în valoare. Snagovul, evident că ar putea să 
devină un pol de dezvoltare turistic și un centru de 
atracție inclusiv pentru activități complexe pe care 
am convingerea că noul CL și dl primar le au în vedere 
în perioada care urmează”, a apreciat parlamentarul, 
insistând că este foarte important ca administrația 
să rămână aproape de comunitate și să lupte pentru 
interesele oamenilor. 

Președintele CJ, Hubert Thuma, a subliniat, la rândul 
său, că fiecare început de mandat vine cu provocări. 
„Oamenii nu mai au răbdare, doresc rezultate imediate, 
iar ca primar și autoritate publică locală, este esențial 
să oferi soluții rapide”, a spus Hubert Thuma. El a 
evidențiat că edilul din Snagov a reușit, în primii patru 
ani, să atragă fonduri semnificative, iar majoritatea 
proiectelor vor demara în curând. Totodată, a subliniat 
că toți primarii din Ilfov se vor confrunta cu o presiune 
urbanistică accentuată, cauzată de blocajele din 
București. „Este important să mențineți un echilibru. 
Nu ne opunem dezvoltării economice a județului 
nostru, dar trebuie să ne asigurăm că locuitorii Ilfovului 
beneficiază de spații verzi, școli și grădinițe. Nu cred că 
cei care aleg să locuiască în Snagov își doresc blocuri, 
de aceea este vital să găsim un balans”, a adăugat el, 
asigurându-i pe aleși de sprijinul CJI și al Prefecturii, și 
 urându-le un mandat ușor, plin de realizări.

”După o muncă de patru ani, m-am prezentat în 
fața comunității fără de care lucrurile nu se mișcă. 
Comunitatea a pus din nou pe umerii mei greutatea 
funcției de primar. Când îmi spunea cineva că nu este 
simplu să fii primar și că este destul de greu, eu mă 
ambiționam mai tare, dar acum trecând peste mine 
un mandat îmi dau seama că este o funcție foarte 
complexă și foarte grea și trebuie să ai alături de tine 
comunitatea, Consiliul Local. Eu cred în maturitatea 
fiecărui membru al CL Snagov, să vină aproape de 
proiectele comunității. Acum, peste tot unde vă uitați în 
comuna noastră sunt șantiere, atât pe infrastructură 
rutieră, la liceu, canalizare, este un vis pe care fiecare 
la rândul lui care a fost înaintea mea și-a dorit să îl 
îndeplinească, să aducă infrastructură de apă și canal 
în comună. Poate că așa au fost vremurile, ca eu să fiu 
acela care într-un timp extrem de scurt să dau drumul 
acestui proiect care astăzi se implementează. Trebuie 
să mulțumesc în primul rând comunității pentru că, deși 
este greu, este și o mândrie să fiu primarul comunei 
Snagov”, a spus primarul Mihai Anghel.


